
ELLECOM. 

Ellecomsedijk veiliger? 

De Ellecomsedijk kent als verbinding vanuit Ellecom naar de A348 veel verkeer. Regelmatig gaat er 
iets mis. Graag een onderzoek naar de veiligheid aldaar voordat er echt dingen misgaan. 

In Rheden zijn er 2 gevaarlijk kruisingen volgens het ROVG beiden zijn op het Velperbroek. zie bijlage 

  

Nieuwbouw Binnenweg?  

Minister Van der Laan heeft extra geld beschikbaar gesteld om nieuwbouw aan de Binnenweg 
mogelijk te maken. Dit om de economie te stimuleren in de economische crisis. Is er echter wel 
behoefte aan deze woningen? De Gemeente Rheden gaat de komende jaren een krimp in 
inwonersaantallen tegemoet. Waarom dan nieuwbouw in Ellecom in deze vorm. Moet de gemeente dit 
niet heroverwegen? 

Als we er in slagen aantrekkelijke woonruimte te (laten) bouwen voor een acceptabele prijs, zal geen 
of weinig krimp optreden in Rheden. We moeten ons dan wel steeds goed aanpassen aan de vraag. 

Anne Frankschool en Dorpshuis (07-01-2010). 

Er zijn ideeën onder de bevolking om de Anne Frankschool en het Dorpshuis in één gebouw te 
hebben. In Spankeren heeft men ook zoiets. Lijkt me heel goed te verkennen of dit haalbaar is in 
Ellecom. 

De raad heeft de startnotitie voor dit plan al goedgekeurd.  


